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سید صالحی: 
 احتمالا قهرمان لیگ 

 تا روز آخر 
مشخص نشود

یک برنز و حذف ۸ آزادکار  
ایران در جام یاریگین روسیه 

ایسنا: رقابت های بین المللی کشتی آزاد 
جام ایوان یاریگین روسیه، با یک مدال برنز 
مصطفی طغانی و حذف ۸ آزادکار دیگر ایران 
به پایان رسید. رقابت های بین المللی کشتی 
آزاد جام ایوان یاریگین روزهای ۶ تا ۸ بهمن 
ماه در شهر کراسنویارسک روسیه برگزار شد 
و از میان ۹ کشتی گیر اعزامی به این رقابت ها 
فقط یک مدال برنز به دست آمد. در روز پایانی 
این رقابت ها و در وزن ۱۲۵ کیلوگرم مصطفی 
طغانی به مدال برنز رسید. مهدی ویسی در وزن 
۶۱ کیلوگرم، عباس ابراهیم زاده ۶۵ کیلوگرم، 
امیررضا اکبرزاده و محمد بخشی در وزن ۷۰ 
کیلوگرم، امیرحسین حسینی در وزن ۷۴ 
کیلوگرم، علیرضا رکابی و میثم عبدی در 
وزن ۹۷ کیلوگرم و امیررضا امیری در وزن 
۱۲۵ کیلوگرم، ۸ نماینده دیگر ایران در این 
رقابت ها بودند که با شکست مقابل حریفان خود 
از رسیدن به مدال بازماندند. هدایت تیم اعزامی 
ایران در این رقابت ها بر عهده فرید دژم خوی بود. 

خارجازمستطیلسبز

  رونالدو به فوتبال اروپا  
باز خواهد گشت 

بازگشت  به  نسبت  النصر  تیم  سرمربی 
کریستیانو رونالدو به فوتبال اروپا ابراز اطمینان 
کرد. به گزارش سایت sportrbc، رودی 
گارسیا معتقد است که کریستیانو رونالدو 
فوتبالیست پرتغالی به اروپا بازخواهد گشت و 
در آن جا به دوران حرفه ای خود پایان خواهد 
داد. رودی گارسیا، سرمربی تیم النصر مطمئن 
است که کریستیانو رونالدو مهاجم پرتغالی 
عربستان  در  فوتبال خود  به  نیست  قرار 
سعودی پایان دهد بلکه به اروپا باز خواهد 
گشت. گارسیا درباره ستاره پرتغالی تیمش 
گفت: کریستیانو رونالدو یک بازیکن با کیفیت 
برای تیم ما است چون همیشه برای مدافعان 
حریف مشکل ایجاد می کند. رونالدو یکی از 
بهترین بازیکنان فوتبال جهان است. او به 
دوران حرفه ای خود در النصر پایان نخواهد 
داد و به فوتبال اروپا باز خواهد گشت. رونالدو 
۳۷ ساله در پایان دسامبر سال گذشته به 
النصر پیوست. او در دو دیدار برای باشگاه 
جدید خود موفق به گلزنی نشده است. رونالدو 
پس از امضای قرارداد با این باشگاه عربستانی 
گفت که دوران حرفه ای او در اروپا به پایان 
رسیده است و تمرکز او روی تیم عربستانی 
است. رونالدو پنج بار قهرمان لیگ قهرمانان 
اروپا، قهرمان یورو ۲۰۱۶ و قهرمان لیگ 
ملت هاست. او در طول دوران حرفه ای خود 
برای اسپورتینگ، منچستریونایتد انگلیس، 

رئال مادرید و یوونتوس ایتالیا بازی کرد. 

خبـــــر

 برخلاف برخی اخبار 

خبری از گزینه های جدید نیست؟!

سالپنجم
شماره1482

آرمان ملی: در روزهای گذشته برخی 
سایت ها خبر از حضور احتمالی هکتور کوپر 
روی نیمکت تیم ملی فوتبال کشورمان دادند. 
این در حالی است که به نظر می رسد خبری از 
گزینه های جدید برای هدایت تیم ملی نیست! 

  جدایی کی روش 
تیم ملی بیش از هر زمان دیگری به صعود 
از دور گروهی جام جهانی نزدیک شده بود. 
کسب نتیجه تساوی برابر آمریکا، بلیت حضور 
ملی پوشان در مرحله یک هشتم نهایی را 
امضا می کرد، ولی این اتفاق رخ نداد تا پس از 
شکست مقابل ایالات متحده، ایران به مانند 
تمامی جام های جهانی قبلی، از صعود بازبماند. 
با روی کار آمدن مهدی تاج در فدراسیون 
فوتبال، او در تصمیم مهم و ریسک پذیری، 
دراگان اسکوچیچ را از هدایت تیم ملی برکنار 
کرد تا کارلوس کی روش که نتوانسته بود با 
کلمبیا و مصر به جام جهانی صعود کند، روی 
نیمکت ایران نشسته و ملی پوشان را در قطر 
هدایت کند. در همان نشست خبری که تاج 
پس از انتخاب به عنوان رئیس فدراسیون 
برگزار کرد، به درستی مشخص نشد که مدت 
زمان قرارداد کی روش تا چه زمانی است. سپس 
اخباری منتشر شد مبنی بر اینکه قرارداد کی 
روش چهار ماهه و تا پایان جام جهانی است اما 
رئیس فدراسیون اعلام کرد چنانچه شرایط 
مهیا شود، ممکن است مربی پرتغالی تا جام 
ملت های آسیا نیز هدایت ایران را در اختیار 
داشته باشد. پس از شکست برابر انگلیس و 
پیروزی مقابل ولز، تیم ملی امید زیادی داشت 
تا بتواند از مرحله گروهی صعود کند. رویایی 
که با شکست برابر آمریکا نیمه تمام ماند. 
امروز بود که سرمربی پرتغالی پستی را در 
اینستاگرام منتشر کرد و نوشت: من به شما 
افتخار می کنم و یک بار دیگر در داخل و خارج 
از زمین فوق العاده بودید. این یک افتخار بود که 
بخشی از این خانواده فوتبال بودم. برای همه 
شما آرزوی شادی، آرامش، موفقیت و سلامتی 
دارم. خیلی ممنون. خبرآنلاین ۹ آذر ماه در 

پایان نوشت: پس از این واکنش کی روش، 
بسیاری از رسانه های عربی از جدایی سرمربی 
پرتغالی می دهند. صفحه معروف »قناة أبوظبی 
الریاضیة« که متعلق به شبکه ابوظبی کشور 
امارات است، در خبری نوشت بعد از ترک 
جام جهانی، فدراسیون فوتبال ایران اعلام کرد 
که کارلوس کی روش سرمربی این تیم پس از 
پایان قرارداد کوتاه مدتش از تیم ملی ایران 

جدا می شود. 
  گزینه جدید 

سایت عربی کوره مدعی شد، هکتور کوپر 
یکی از گزینه های اصلی هدایت تیم ملی ایران 
است. ایرنا هفتم بهمن ماه نوشت: هکتور کوپر 
آرژانتینی نامی آشنا در فوتبال است. او به 
واسطه عملکرد درخشانش در والنسیا، چهره 
شد و سپس در اینترمیلان نیز فعالیت کرد. 
کوپر در عرصه ملی نیز هدایت ازبکستان و 
مصر را برعهده داشت و آخرین تیم او نیز کونگو 
بود، اما اکنون بدون تیم است. سایت کوره در 
مطلبی نوشت: کوپر آرژانتینی اکنون گزینه 
هدایت تیم ملی ایران است و مذاکراتی نیز با او 
انجام شد. همچنین غنا هم دیگر مشتری این 

مربی باتجربه است. پس از جام جهانی قطر که 
تیم ملی ایران بازهم نتوانست تحت اندیشه های 
کارلوس کی روش به موفقیتی دست یابد، 

نیمکت تیم ایران بلاتکلیف مانده است. 
  توضیحات تاج 

رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به نشست 
خود و اعضای هیات رئیسه این فدراسیون 
با اعضای فراکسیون ورزش مجلس گفت: 
مراحل ورود و پیاده سازی کمک داور ویدئوئی 
)VAR( طی شده و از فصل آینده شاهد حضور 
VAR در مسابقات لیگ برتر خواهیم بود. به 
گزارش ایسنا و به نقل از خانه ملت، مهدی 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال پس از نشست 
روز )یکشنبه( فراکسیون ورزش با هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال و مدیران باشگاه های 
لیگ برتری در جمع خبرنگاران، درباره آخرین 
وضعیت کمک داور ویدئوئی )VAR(، گفت: 
شرکتی که اکنون با آن وارد مذاکره شده ایم 
با صدا وسیما، ستاد اجرایی فرمان امام )ره(، 
فولاد مبارکه و فولاد خوزستان قرارداد دارد و 
دوربین های آنها را تامین کرده که مهم این 
است این شرکت تایید شده و ما باید کمک 

داور ویدئویی )VAR( را به هر طریقی که 
شده راه اندازی کنیم و نباید شرایط به نحوی 
پیش برود که تاجیکستان و ترکمنستان در 
VAR( داشته  AFC کمک داور ویدئویی )
باشند و ما هنوز به دنبال آن باشیم که با چه 
شرکتی قرارداد ببندیم. رئیس فدراسیون 
فوتبال تاکید کرد: سال آینده باید در لیگ 
برتر کمک داور ویدئویی )VAR( داشته باشیم 
تا اشتباهات داوری نیز به حداقل برسد. این 
موضوع حق تماشاگران فوتبال است. او در 
پاسخ به این سوال که حضور تماشاگران در 
ورزشگاه ها چه زمانی حداکثری خواهد شد؟ 
گفت: این موضوع آهسته آهسته انجام خواهد 
شد. تاج درباره اتفاقات ناگوار رخ داده در 
فوتبال پایه مشهد، گفت: این موضوع را باید 
از طریق دادستان مشهد پیگیر شوند، چراکه 
آنها به صورت تخصصی روی این موضوع کار 
می کنند. آنچه که در رسانه ها مطرح شده، 
همه ی واقعیت نبوده است. رئیس فدراسیون 
فوتبال درباره انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال 
نیز گفت: در این زمینه نیز ضرورت هایی وجود 
دارد که ما آنها را دنبال خواهیم کرد و این 
مساله یکی از اولویت های اصلی فدراسیون 
فوتبال است. وی درباره مطرح شدن برخی 
گزینه ها و طی شدن روند گذشته و نگرانی ها 
بابت تکرار ماجرای ویلموتس گفت: اخیرا 
دیدم در فضای مجازی گزینه ای مطرح شده 
و بسیاری در مورد آن اظهارنظر کردند در 
حالی که از طریق فدراسیون فوتبال هیچ 
مذاکره ای با وی انجام نشده بود. تاج در مورد 
وضعیت تیم ملی المپیک فوتبال کشورمان 
نیز گفت: تصمیم مشترکی مبنی بر انتخاب 
آقای کاشانی برای سمت مدیر تیم ملی امید 
گرفته شده که این تصمیم مشترک از جانب 
فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک بوده 
است. سرمربی این تیم نیز به زودی انتخاب 
خواهد شد، چراکه یک سال و هفت ماه دیگر 
باید در المپیک حاضر شویم ولی اولویت اصلی 
فدراسیون فوتبال تیم ملی بزرگسالان است. 

دروازه بان پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت که این تیم 
باید مدل آلمانی ها را الگو قرار دهد تا در مسابقات کمتر دچار 
مشکل شود. بهروز سلطانی در خصوص شکست یک بر صفر 
پرسپولیس مقابل فولاد در اهواز اظهار داشت: تیمی که بد 
بازی می کند خیلی نباید انتظار داشت که به پیروزی برسد و 
نتیجه بگیرد. فولاد خیلی خوب دفاع می کرد و پرسپولیس 
هیچ برنامه ای برای دور زدن خط دفاع پرتعداد حریف 
نداشت. تیمِ گل محمدی زمانی که گل می خورد خیلی 
عجولانه به سمت دروازه حریف حمله می کند. این اتفاق در 
بازی با فولاد هم تکرار شد و سرخپوشان بعد از دریافت گل 
شتاب زده بازی کردند. پرسپولیس در اهواز مستحق مساوی 

هم نبود چون تاوان بازی بی هدف، شکست است. وی ادامه 
داد: فولاد به خوبی مهاجمان پرسپولیس را از کار انداخته بود 
و عُمری و سایر بازیکنان در لایه های پرتعداد دفاعی فولاد 
گرفتار شده بودند. در این شرایط کادرفنی باید با اتخاذ یک 
روش مناسب، تدابیری بیندیشد تا بازیکنان با تمرکز و صبر 
بازی را ادامه دهند. برای مثال تیم ملی آلمان را ببینید، آنها 
اگر در دقیقه ۹۰ هم گل بخورند، باز هم آرامش شان را از 
دست نمی دهند و با تمرکز و صبر و حوصله بالا بازی می کنند 
تا نتیجه بگیرند. پرسپولیس هم باید شیوه آلمانی ها را در 
دستور کار قرار دهد. دروازه بان پیشین پرسپولیس درباره 
گل بازیکن اسپانیایی فولاد عنوان کرد: نمی توانیم روی گل 

فولاد به طور صددرصد بگوییم که بیرانوند مقصر است، اما 
اینکه او هیچ عکس العملی روی ضربه مهاجم فولاد نداشت، 
خیلی جالب نیست. به دلیل نوع بازی پرسپولیس که بیشتر 
فوتبال مالکانه انجام می دهد و در اکثر دقایق این تیم در 
موقعیت حمله روی دروازه حریفش است، عملا بیرانوند و 
هر بازیکن دیگری که درون دروازه پرسپولیس باشد بدنش 
سرد می شود. در لحظه گل میزبان هم بیرانوند سرد بود و 
هیچ حرکتی انجام نداد. سلطانی در واکنش به حاشیه های 
ایجاد شده و تأثیر آن بر عملکرد فنی دو تیم خاطرنشان 
کرد: این اتفاقات در فوتبال ما مرسوم شده است، نمونه آن 
هم ساپینتو سرمربی استقلال است. در حال حاضر در چند 
تیم لیگ برتری این شرایط وجود دارد و ما شاهد حواشی 
این چنینی هستیم. افرادی که روی نیمکت پرسپولیس هم 
می نشینند باید در چنین شرایطی خودی نشان دهند تا همه 

چیز یک طرفه نباشد. 

سلطانی: 

پرسپولیس باید به شیوه آلمانی ها بازی کند

   بدون عصا 
سیدحسین حسینی دیروز بدون عصا در محل 
تمرین با لباس شخصی حضور پیدا کرد و به تماشای 
حرکات هم تیمی های خود پرداخت. وضعیت 
حسینی برای دیدار با مس کرمان در هفته هجدهم 

به طور دقیق مشخص نیست.

      شادی
 هانسل زاپاتا پس از زدن سومین گل خود با پیراهن 
آلومینیوم به سمت محوطه کرنر و محل تجمع 
عکاسان رفت و برای لحظاتی شادی کلمبیایی را به 
زیبایی به نمایش گذاشت که این حرکت او جلب توجه 

زیادی کرد. 

           قهرمانی 
پورتو در دیدار پایانی لیک کاپ پرتغال به مصاف 
اسپورتینگ لیسبون رفت و موفق شد این تیم 
را با نتیجه دو بر صفر شکست دهد؛ شاگردان 
کونسیسائو، موفق به کسب جامی شدند که تا کنون 

آن را نبرده بودند. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: یک رسانه ترکیه ای مدعی توافق ملی پوش 
فوتبال ایران با باشگاه کاسیم پاشا شد. به گزارش سایت 
»Ajansspor« ترکیه گزارش داد که باشگاه کاسیم پاشای 
این کشور با علی قلی زاده، مهاجم تیم ملی کشورمان به 
توافقات نهایی رسیده است. قلی زاده در هفته های گذشته 
ژوپیلرلیگ بلژیک، جایی در لیست تیم شارلوا نداشت و 
زمزمه هایی مبنی بر جدایی این بازیکن از این تیم به گوش 
رسید. وینگر تیم ملی ایران خرداد ۹۷ با باشگاه شارلوا قرارداد 
بست و در ۱۴۳ بازی با پیراهن تیم فوتبال این باشگاه، ۲۳ گل 
و ۲۶ پاس گل به نام خود ثبت کرده است. کاسیم پاشا با کسب 
۱۹ امتیاز، در جایگاه شانزدهم جدول سوپرلیگ ترکیه قرار 

دارد و برای فرار از سقوط می جنگد. 

بیــنالمــلل
سرمربی تیم فوتبال منچستریونایتد از عملکرد شاگردانش 
مقابل ریدینگ دسته اولی در جام حذفی انگلیس ابراز رضایت 
کرد.  اریک تن هاخ در پی برتری ۳ بر یک شاگردانش مقابل 
ریدینگ دسته اولی در دور چهارم جام حذفی انگلیس و راهیابی 
به مرحله یک هشتم نهایی این رقابت ها گفت: در ۶۰ دقیقه اول 
عملکرد واقعا خوبی به نمایش گذاشتیم. فکر می کنم ما کاملا 
بر بازی مسلط بودیم و مالکیت توپ را در اختیار داشتیم. در 
نیمه اول چند موقعیت خوب داشتیم و همچنین یک گل توسط 
رشفورد به ثمر رساندیم که نمی دانم چرا آن گل مردود اعلام 
شد. ما از فضاهای پشت مدافعان ردینگ با سرعت بالای خود 
به خوبی استفاده و موقعیت هایی هم خلق کردیم. در انتقال 
توپ از خط دفاع واقعاً خوب عمل کردیم و تنها یک لحظه پیش 
از پایان نیمه اول بود که تمرکز لازم را نداشتیم. قبل از آن اما 
فکر می کنم ما چهار، پنج یا شش موقعیت بسیار خوب خلق 
کردیم و تنها چیزی که کم داشتیم، ضربه پایانی بود. سپس 
و بعد از آغاز نیمه دوم، خیلی سریع ۲ بر صفر در نتیجه پیش 
افتادیم. سرمربی هلندی منچستریونایتد همچنین در تمجید 
از هافبک برزیلی اش که در این دیدار دو گل 
به ثمر رساند، اظهار 
داشت:  ما می دانیم 
که کاسمیرو بازیکن 
بزرگی است و در رئال مادرید با 
کروس و مودریچ عالی بود. او قادر به گلزنی هم 
هست. ما کاسمیرو را به عنوان بخشی از نیروی 
تهاجمی خود می بینیم و او نیز از بازی در این 
پست لذت می برد. کاسمیرو فوق العاده است. 
او جلوی خط دفاعی ما همیشه موقعیت های 
خوبی را از حریف می گیرد. او می تواند توپ را 
در اختیار خود نگه دارد، می تواند پاس درست 
بدهد، بنابراین می تواند به بازی سرعت ببخشد و در 

صورت لزوم می تواند گلزنی کند. 
 

دیدگـــــاه
ارزش برد فولاد کم شد 

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال  

بازی فولاد خوزستان و پرسپولیس با حاشیه های زیادی 
همراه شد.  این حرف ها برای فوتبال ایران خوب نیست و 
شکل و کاراکتر قشنگی ندارد. انتظارمان از مربیان کشور این 
است که نکات به  درد بخوری را به شاگردان خود و نسل آینده 
بیاموزند. فوتبال ایران به جایی برای مباحث حاشیه ای تبدیل 
شده و هیچ کسی در نشست های خبری قبل و بعد از بازی به 
اندازه لازم به نکات فنی اشاره نمی کند بلکه بیشتر صحبت ها 
درباره حواشی و گلایه است. هر تیمی که ببازد داور را مقصر 
می داند و هر تیمی برنده شود قضاوت را قابل قبول می داند. 
به جای آنکه مباحث فنی در اولویت باشد مسائلی به میان 
می آید که اصلا به سود فوتبال ما نیست. ضمن اینکه انتظار 
داریم در کنار مباحث فنی در مورد مسائل اخلاقی و توسعه 
آن صحبت شود. از آدمی که چندین سال در اروپا بازی کرده 
و تجربه زیادی دارد انتظار زیاد است. نمی خواهم از کسی 
گلگی کنم ولی باید گفت داده های ما به فوتبال چه چیزی 
است. بازی را بردید و به امتیازات کامل مسابقه رسیده اید. 
آنچه اهمیت دارد بحث بازی جوانمردانه و اخلاق خوب است. 
بازی پخش مستقیم داشته و همه دیدند از دقیقه ۳ اعتراض از 
نیمکت فولاد شروع شد تا زمانی که داور نکونام را اخراج کرد 
و اعتراض ها تا پایان ادامه داشت. با احترام به کادرفنی و دیگر 
اعضای تیم فولاد باید گفت عملکرد تیم گویای توانمندی کادر 
فنی است. مسائلی که کنار زمین شکل گرفت ارزش برد فولاد 
را کم کرد. بیاییم قشنگی های فوتبال را با احترام به داور و تیم 
رقیب نشان دهیم و در جریان مسابقه و درون زمین برنده 
شویم.  شخصاً به سرمربی تیم فولاد خیلی احترام می گذارم. 
او بیشترین بازی ملی را انجام داده و سالیان زیادی در لالیگا 
اسپانیا بازی کرده است ولی انتظار می رود که رفتاری در این 
سطح داشته باشد. می دانم که نکونام توانایی های خیلی خوبی 
دارد ولی از اینکه در کنار زمین و به عنوان سرمربی اخراج 
می شود یا مواردی از این دست برای بسیاری دیگر از مربیان 
رخ می دهد آدم تأسف می خورد. اصلا قبول می کنیم که 
داورانی از نظر مربیان دچار اشتباه می شوند ولی این موضوع 
را نباید آنها قضاوت کنند. کمیته داوران، ناظر بازی و حتی 
کمیته انضباطی است تا عملکرد داوران را بررسی و نظر خود 
را در این خصوص اعلام کنند. کادرفنی تیم ها حق ندارند به 
اشتباهات داوران ورود کنند حتی اگر به عمد اشتباه کرده 
باشند.  داور اول تمامی بازی ها باید قاطعانه برخورد کند و با 
مماشات اجازه ندهد تا تیم ها بی دلیل و با دلیل اعتراض داشته 
باشند. اگر داور با قدرت و محکم برخورد نکند کمیته انضباطی 
و چه بسا کمیته اخلاق ورود کنند. فرقی نمی کند درباره هر 
تیمی که تخلف می کند باید برخورد قاطعی صورت گیرد تا 
بازدارندگی داشته باشد. فوتبالی که این روزها می بینیم و 
دائم درگیری روی نیمکت ها و از بین بردن تمرکز بازیکنان را 
به همراه دارد هیچ خروجی نه در حاضر و نه برای آینده دارد. 
خطاهای نامتعادل که در فوتبال می بینیم به خاطر استرس 
ناشی از روی نیمکت است. بازیکنان مستعد زیادی داریم که 
وارد فازهای دیگری می شوند و با این وضعیت شرایط برای 

نسل بعد دشوارتر می شود.

مومنی: 

ساپینتو با کنار گذاشتن یزدانی، استقلال را با آبرو نشان داد 
محمد مومنی عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: با 
تشخیص ساپینتو و مدیریت علی فتح ا... زاده حتما یک نفر به 

تیم اضافه می شود. 
  برد مقابل ملوان 

محمد مومنی در خصوص برد ۴ بر صفر استقلال مقابل ملوان 
در هفته هفدهم لیگ برتر و کم شدن فاصله با صدر جدول، اظهار 
داشت: ملوان تیم بسیار خوب و آینده داری است. باید از مازیار 
زارع تشکر کنیم که می دانست اینطور بازی کردن با استقلال 
تبعات دارد، اما تیمش منطقی بازی کرد. ملوان هم موقعیت های 
خوبی داشت. این تیم از تیم های ریشه دار و بزرگ کشور ما است 
که بازیکنان و مربیان بزرگی مثل سیروس قایقران، محمد 
احمدزاده، محمد حبیبی، مازیار زارع، پژمان نوری و... را به 

فوتبال کشور معرفی کرده است. 
  احیای استقلال 

وی افزود: الان زمینه احیا برای استقلال به وجود آمده، باید 
صبور باشیم و با تمرکز بالا به راهمان ادامه بدهیم. بازی این 
هفته با مس در کرمان و بازی بعدی با نفت مسجدسلیمان برای 
ما خیلی حیاتی است. امتیازات کامل این دو بازی می تواند ما را 
به صدرجدول نزدیک تر کند و پله های قهرمانی برای مان هموارتر 
می شود. الان ساپینتو بیشتر بازیکنان تیمش را شناخته، روش به 

کارگیری آنها را می داند و می تواند راحت  این کار را انجام بدهد. 
او به جوِ تیم مسلط شده است. در نیم فصل گذشته تجربه گران 
بهایی را کسب کرده، به فوتبال ایران آشنا شده و می داند باید 
چه برخوردی داشته باشد. اینها مولفه هایی است که می تواند به 

ساپینتو و باشگاه استقلال خیلی کمک کند. 
  قدرت؟

مومنی در مورد اینکه برخی معتقدند برد ۴ بر صفر نمی تواند 
دلیلی بر قدرت استقلال باشد، گفت: یک طرف این بازی 

ملوان بوده و استقلال در طرف دیگر قرار داشت. این تیم 
استقلال بوده که زمینه اشتباه تیم حریف را فراهم کرده 
و آن ها را تحت فشار قرار داده است. ملوان هم بازی 
خوبی انجام داد اما استقلال بوده که برای رسیدن به این 

موقعیت ها برنامه ریزی داشته، توانسته این موقعیت ها را 
خلق و آن ها را به گل تبدیل کند. به این ترتیب 

اعتماد به نفسی برای تیم به وجود آمده 
که در بازی های آینده می تواند خیلی 

کمک کند. 
  ماجرای یزدانی 

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در 
مورد کنار گذاشتن سیاوش یزدانی از 

تیم، عنوان کرد: این مساله نظر سرمربی است. او در مورد تیم و 
بازیکنان اختیار تام دارد. سرمربی تیم است و حق دارد. ما هم 
ورود نمی کنیم. به هر جهت از دید ساپینتو، سیاوش یزدانی 
اتفاقاتی را رقم زده است. باشگاه هم تمام تلاشش را به کار 
می گیرد تا پشت ساپینتو باشد و هرچه نیاز داشته باشد هم 
باشگاه برایش فراهم می کند. وی در خصوص اینکه بسیاری 
معتقدند این اقدام ساپینتو نشان می  دهد در کارش دیسیپلین 
دارد و به خاطر منافع تیم با کسی تعارف نمی کند، گفت: به گفته 
خود ساپینتو، خیلی به یزدانی میدان و فرصت داده شد، اما 
خود بازیکن از این فضا استفاده نکرد. باشگاه نباید متضرر شود. 
بازیکن در تیم بزرگ استقلال باید از جان و دلش مایه بگذارد. 
علاوه بر اینکه منبع درآمدی بسیار خوبی دارند باید رضایت 
هواداران را نیز جلب کنند. یزدانی به هرحال در این 
زمینه موفق نبود. مومنی تصریح کرد: همه چیز برای 
استقلال و برای زنده نگه داشتن نام استقلال است. 
ساپینتو با این عمل استقلال را با آبرو و زنده جلوه 
داد. در استقلال هر فردی هر عملی را نمی تواند 
انجام بدهد. هرکسی نمی تواند هرکاری 
بدهد.  انجام  باشد  داشته  دوست 
پیشینه و پشتوانه هواداری تیم 
می گوید چه کسی چه کار می کند 
و چه رفتارهایی دارد. اینها دال 
بر این است که این تیم زنده 
است. به خاطر همین ساپینتو 

چنین تصمیمی گرفت. 

سابق  مهاجم  سیدصالحی  سیدمهدی 
پرسپولیس در خصوص دیدار شاگردان گل 
محمدی و نکونام صحبت کرد. وی در خصوص 
شانس قهرمانی این فصل می گوید احساس 
می کنم در این فصل قهرمان لیگ تا روز آخر 
مشخص نشود. پرسپولیس، استقلال و سپاهان 
رقابت نزدیکی با هم دارند و هر تیمی که امتیاز 

از دست بدهد از قهرمانی دور خواهد شد.
مقابل  پرسپولیس  فوتبال  تیم    

فولادخوزستان تن به شکست داد!
 قاعدتا بازی کردن در اهواز برای هر تیمی 
سخت است، چراکه تیم نکونام خوب دفاع 
می کند و خیلی خوب ضدحمله می زند. بعد 
از اینکه بازیکن خارجی فولاد گل زد این 
تیم برای دفاع کردن از گلش عقب نشینی 
کرد.  پرسپولیس در نیمه دوم سراسر حمله 
بود، اما  فولادی ها عمق دفاع را بسته بودند و 
سرخپوشان سانتر از جناحین را در دستور 
کار قرار دادند، اما لایه های دفاعی حریف 
کار را برای پرسپولیسی ها سخت کرده بود و 
نتیجه ای نداشت. پرسپولیس می خواست از 
عمق دفاع فولاد استفاده کند تا به گل برسد، اما 
خط دفاع و دروازه بان حریف به خوبی توپ ها 
را دفع کردند و مانع گلزنی سرخپوشان شدند. 
  عملکرد شیخ دیاباته در این بازی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 دیاباته هنوز آمادگی لازم را ندارد و از لحاظ 
ژنتیک بدنی نمی تواند با بازیکن حریف درگیر 
شود تا از قدرت سرزنی خود استفاده کند. از 
سوی دیگر او کند است و یکی، ۲ موقعیت 
خوب را هم به سادگی از دست داد. زمان 
می برد تا دیاباته به آمادگی مطلوب برسد. 
لوکادیا، چابکتر و فرزتر از دیاباته بود و 
چارچوب شناس نشان داد و در قیاس با دیاباته 

بهتر بود. 
  مدعیان قهرمانی این فصل را چه 

تیم هایی می بینید؟
احساس می کنم در این فصل قهرمان لیگ تا 
روز آخر مشخص نشود. پرسپولیس، استقلال 
و سپاهان رقابت نزدیکی با هم دارند و هر تیمی 
که امتیاز از دست بدهد از قهرمانی دور خواهد 
شد. تیم های تراکتور و گل گهر هم در بین 
مدعیان قهرمانی قرار دارند و شاید بتوانند برای 

سهمیه تلاش کنند. 
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